
 

Αθήνα, 16.04.2024 

Επίκαιρη Ερώτηση   

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

 

Θέμα: «Η στάση του ΕΦΚΑ απέναντι σε εταιρείες με χρέη ασφαλιστικών εισφορών 

ζημιώνει το δημόσιο συμφέρον». 

Για τα χρέη της ELFE S.A. προς τον ΕΦΚΑ και όσα δημιούργησαν οι παρένθετες εταιρίες 

(ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΛΙΠΑΣΜΑΤΑ ΚΑΙ ΧΗΜΙΚΑ ELFE ΑΝΩΝΥΜΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ 

ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ, ΕΛΛΑΓΡΟΛΙΠ ΑΝΩΝΥΜΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ ΚΑΙ 

ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ, PFIC Ltd, ΛΙΠΑΣΜΑΤΑ ΝΕΑΣ ΚΑΡΒΑΛΗΣ Α.Ε. και 

CENTROFARO SERVICES LTD ATHENS) εκδόθηκε η Γ99/1/3.1.2017 απόφαση 

είσπραξης ασφαλιστικών οφειλών σύμφωνα με την οποία «…προκύπτει ότι οι ανωτέρω 

επιχειρήσεις έχουν την ίδια δραστηριότητα, λειτουργούν στον ίδιο εργασιακό χώρο (έδρα και 

παραρτήματα) και απασχολούν κατά περιόδους κοινό προσωπικό…συντρέχουν στην 

προκειμένη περίπτωση οι προϋποθέσεις συνυπευθυνότητας που αναφέρονται στην υπ’ αριθμ. 

732/20-11-1995 Γνωμοδότηση του Νομικού Συμβουλίου του Κράτους...». Και η 7173/17/02-

01-2018 απόφαση του ΣΤ’ Τοπικού Υποκαταστήματος Μισθωτών Αττικής – Πειραιώς – 

Νήσων επισημαίνει τα ανωτέρω. Οι ενστάσεις ενώπιον Διοικητικών Επιτροπών του ΕΦΚΑ 

και οι προσφυγές ενώπιον των Διοικητικών Δικαστηρίων απορρίφθηκαν. Επί των εφέσεων 

κατά των απορριπτικών αποφάσεων έχουν εκδοθεί οι υπ’ αρίθμ. 1337/2023, 1338/2023 και 

1398/2023 αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Πειραιά κατά των οποίων ο ΕΦΚΑ δεν 

κατέθεσε αίτηση αναίρεσης, μολονότι πληρούνται οι νομικές τυπικές προϋποθέσεις, με 

αποτέλεσμα να μην προχωρήσει η είσπραξη των ασφαλιστικών εισφορών και το δικαίωμα 

των εργαζομένων για πλήρη ασφαλιστική τακτοποίηση. Αυτό επιφέρει τεράστια οικονομική 

ζημία για τον ασφαλιστικό οργανισμό. Η απόφαση της Διοίκησης του ΕΦΚΑ να ευνοήσει 

τον ασκούντα τον ουσιαστικό έλεγχο της ELFE S.A επιχειρηματία κ.Λαυρεντιάδη. εις 

βάρος του Δημοσίου δεν μπορεί να γίνει ανεκτή χωρίς την παροχή εξηγήσεων και την 

απόδοση ευθυνών. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

992

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/4/2024

Ώρα κατάθεσης:

15:39'



Κατόπιν αυτών ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

● Σε τι ποσό ανέρχονται τα χρέη των παρακάτω εταιρειών έως σήμερα στον ΕΦΚΑ, 

τι ρυθμίσεις τυχόν έχουν γίνει και αν εξυπηρετούνται αυτές; 

●  Για πιο λόγο δεν κατατέθηκε αίτηση αναίρεσης από τον ΕΦΚΑ κατά των υπ’ αρίθμ. 

1337/2023, 1338/2023 και 1398/2023 αποφάσεων του Διοικητικού Εφετείου 

Πειραιά και αν υπήρχε σχετική γνωμοδότηση επ’ αυτού ; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Αθανάσιος (Νάσος) Ηλιόπουλος 

 




